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Planering av byadagen med surströmming 
Elisabeth skriver inbjudan och skriver ut 100 ex. 
Den som inte har betalat medlemsavgiften kan göra det där. 
Inträde 20 kr per vuxen. Start kl 17.00 Det ska finnas varmkorv som alternativ. Medtag egen dryck, 
Anmälan senast onsdag den 22:a till Niclas eller Lars-Gunnar. 
Johanna handlar. Torsdag kväll kl 20.00 ställer vi i ordning puben, de som kan. På lördag träffas vi 
16.15 med allt förberett. 

Likvagnen
Henry Eriksson i V. Vännfors vill låna likvagnen till sitt museum. Styrelsen diskuterar om båtarna 
kan förvaras i likboden. Sågen är också möjlig att röja upp så att det går att ha båtarna där.  

Vandringsleden
Styrelsen ska tillsammans med naturreservatskommitén gå vandringsleden för att se vad som 
behöver göras. Lämpligen gör vi det samma dag som byadagen 25 aug kl 12.00. Då planerar vi vad 
som behöver göras. En träff med ansvariga genomförs i samband med att arbetet ska påbörjas. 

Uppföljning till sponsorerna för båtarna
Uppföljning av resultat och minnestavla ska enligt avtalen tas fram till sponsorerna. Niclas fixar det. 
Elisabeth skickar toppbilden från hemsidan till Niclas. 

Ytterligare båtar
Två båtar till är beställda. Vi försöker ordna en träff med Tomas Distler inom kort. Johanna kollar 
med honom. 

Nya bryggor
Vi behöver köpa in nya bryggor till badplatsen. Vi funderar på hur vi ska få ihop pengar till det. 
Niclas fixar en offert på bryggor. 

Hemsidan
Länk till Wallhalla B&B. Elisabeth kolla upp hur andra byar gör. Vi diskuterar frågan vid nästa 
möte. 

Ny gräsklippare
En ny gräsklippare (självgående) köps in om vi får den för max 15 000 kr.

Johanna Palm Elisabeth Skoog
ordförande sekreterare


